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ZAPISNIK
s 12. sjednice Opdinskog vijeda Opdine RuZi6

Sjednica je odrLana 05. travnja 2019. godine, u vijednici Op6ine RuZii u Gradcu, s

podetkom u 19:00 sati.

Sjednici nazoini vijednici:
Ante Duran, Petar Saran, Mijo Bojdi6, Tomislav Vuleti6, Damir Prnjak, Hrvoje Sudi6,

Ana Strunje, Milan Buzov, Mirko Bikii, Josip Sudi6 i Sandra Goreta.

Ostali nazoini:
- Nadelnik Opiine RuZii, Ante Pijuk,
- Zamlenik opiinskog nadelnika Dalibor Durdov,
- Zapisniiar:

SlavicaYalidlit,

12. sjednicu Op6inskog vijeda Opiine RuZii otvorio je predsjednik Opdinskog vijeia
Ante Duran.

Utvrdeno je da je sjednici nazodno I 1 vije6nikate dapostoji kvorum.
Predsjednik je utvrdio da su vijedniciuzpoziv dobili dnevni redza 12. sjednicu.

DNEVNI RED

Verifikacija zapisnika s 1 1. sjednice Op6inskog vijeda,
Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja na podrudju Op6ine RuZii,
Prijedlog Zaklju(:ka o usvajanju Izvije5da o izvr5enju Plana gospodarenja otpadom
Op6ine RuZii za20l8. godinu,
Zahtjevi,
Razno.

Predsjednik Op6inskog vije6a daje dnevni red na glasovanje.
Glasovalo je 1 1 vije6nika.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.
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Predsjednik Opdinskog vije6a daje Zapisnik 11. sjednice na glasovanje.
Glasovalo je 11 vijednika.
Zapisnik s 11. sjednice je verificiran jednoglasno.

Toika 1. Prijedlog Odluke o suglasno stizaprovedbu ulaganja na podruiju Opdine
RuZi6

Nadelnik Ante Pijuk je dao obrazloZenje prijedloga ove odluke. Rekao je da u pro5loj 2018.
godini nismo rcalizirali proradunsku stavku asfaltiranja nerazvrstanih cesta iz vijeinicima
poznatog razloga, a to je financiranje izgradt4e djedjeg vrti6a, jer se do provedbe javnog
natjedajanije znalo da li 6e opiina morati dodatno financirati izgradnjuvrti6a.
Sredstva predvidena za asfaltiranje nerazvrstanih cesta iznose 1.300.000,00 kuna, a asfaltiralo
bi se ukupno cca 4,9 km cesta, u svim naseljima po slijededim dioniiama:

KLJACI: Koprtle: 330 metara, Caje - presvlaienje asfalta: 200 metara, Prnjak = pyesvla4gnje
asfalta: 45 metara, BlaZeviti (Mandalica): 100 metara, Perkoviti: 50 metara.

UMLJANOVICI: SimundZe-Jez:ero: 380 metara, Lovrinoviti: 80 metara, Grizelji-Pute: 130
mefura,Zeravice:40metqra,Baiitiupolju:]30metara,Lele:]00metara.

C,l,fOCf,nVE: Pauci: 70 metara, Ispod igyaliita: 60 metara, Od trafostanice: 40 metara,
Gorete Draievica: 70 metara, Perkovi1i: 280 metara, Pauci (Ante Pauk): 120 metara.

MOSEC: Igraliftte: 100 metara, Bunardiije-SnZ: 170 metara, Mtjatovi1i-niisiif : 160 metara,
Milakovi1i-P arati-Sperande : 3 8 5 metara.

MIRLOI4C POLJE: Stankovi1i (Slavka): 160 metara, Podstrana Cerje Qoia): 125 metara,
Kanjovaia: 30 metara, Zagradinje: 100 metara, DreZnica (Buzov): 30 metara, Stankoviti
GukovniU: l0 metara.

OTAVICE: Reljanoviti (Ralo): 250 metara, Gornji put: 450 metara, Gabrilovitf lStrkat): I5
metqra.

GRADAC: Berati: 50 metara, Gugibi: 50 metara, Iznad Jkole (Slavkn Marijanovi6): 50
metara, Durani: 50 metara, Kod ikole (Duta): I0 metara.

nUZtC: Mijatoviti: 100 mtetara, Bilati: 65 metara, Veititi-Mara|i1i: 60 metara, Toiak: 270
metara.

Predsjednik vijeia otvara raspraw na ovu todku dnevnog reda.

Vije6nik Josip Sudi6 se protivi ovakvom prijedlogu dionica i smatra da je prioritete dionica za
asfaltiranje nerazvrstanih cesta trebalo uputiti opiinskom vijeiu na usvajanje kao posebnu
todku. Smatra da nije po5tivana procedura za odredivanje dionica zaasfaltiranjg, koje je uvijek
donosilo Opdinsko vijede, a ovako je vije6e stavljeno pred gotov din. t
Nadelnik Pijuk odgovara da su dionice predloZene na temelju zahtjeva gradana, nekih i starijih
od pet-Sest godina i stvarnih potreba na terenu.



Vije6nik Milan Buzov podrLavavijeinika Sudi6a i smatra da u njegovom naselju Mirlovii polju
postoje dionice koje su svakako piioritetnije od onih koje je p.oeiiuo nadelnik.

Predsjednik vijeia daje Prijedlog odluke o suglasno sti za provedbu ulaganja na podrudju
Op6ine RuZi6 na glasovanje.
Glasovalo je 1l vijeinika.

Prijedlog odluke o tygl?tlotJi.za provedbu ulaganja na podrudju opiine RuZi6 usvojen je sa 7(sedam) glasova ,,2a" i4 (detiri) ,,suzdr1ana.. glu.u.

Toika 2' Prijedlog Zakljuika o usvajanju lzvje5da o izvrSenju plana gospodarenja
otpadom Opdine RuZi6 za2llg. godinu

zamjeniknadelnika Dalibor Dwdov je dao kratko obrazlozerye. ukazao je nazakonsku obvezu
donosenja Izvjesia o izvr5enju"Plana gospodarenja otpadom ,a proteklu godinu i na mjere koje
smo poduzeli, a koje se odnose na dono5enje novog Plana gospodarenja otpadom, usva3an3e
akata o nadinu pruLarya javnih usluga_prikupljanja mijesanog, biorigradt""g #;";1";;
otpada te odvojenog prikupljanja odredenih kategorija otpada i sklapairja ugovora o nabavi
sprernnika za odvojeno prikupljanje otpada s Fondom za zastiti okohlu i energetsku
udinkovitost. Prijedlog Izvijesia dostavljen je svim vijeinicima.

Predsjednik vijeda otvara raspravu na ovu todku dnevnog reda.
Vije6nik Milan Buzov pitazaltoje u IzvijeSdu u diji" gdje se navode lokacije nelegalno
odbadenog otpada izostavljeno nelegalno odlagaliSte u nai.io"ie polju uz zup*i.;rt" cestu.

zamjeniknadelnika Durdov poja5njava da su lokacije nelegalnih deponija preuzete iz novog
Plana gospodarenja otpadom op6ine RuZi6 za raziobrle 2018.-20D. uoii-sadrii samo ve6e
lokacije nelegalnog otpada. Napominje da je prijedloj rhna gospodarenja otpadom bio najavnom uvidu i da nitko nije dao primjedbu nu n;.gu.

Vijeinik Buzov traZi hitnu sanaciju nelegalno odbadenog otpada uz lupanijsku cestu u naselju
Mirlovid Polju, u protivnom ie kontaktiratinadleLni inspektorat. 
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Daljnjih primjedbi nije bilo.
Predsjednik vijeda daje prijedlog Zakljudka o usvajanju Izvjesda o izvrsenju plana gospodarenja
otpadom Op6ine RuZi6 za2018. godinu na glasovanje.
Glasovalo je 11 vije6nika.
Zakllu(:ako usvajanju Izvje56a o izvr5enju Plana gospodarenja otpadom Opiine RuZi6 za21lg.
godinu, usvojen je sa 7 (sedam) glasova ,,2a" ia (detiri) ,,suzdrLina-, glasa.

Toika 3. Zahtjevi

1' Ilija Buzov, Mirlovii Polje - Zamolba za obnavljanje seoskog puta DreZnica-
Zagradinje.

*
Nadelnik Ante Pijuk je proditao zamolbu i objaSnjava na koji dio puta se konkretn o zamolba
odnosi, ptedlale da se zapopravak puta odobri 10 m3 betona i 10 armaturn ihmre2a.



Predsjednik vijela daje nadelnikov prijedlog na glasanje.
Glasovalo je 11 vije6nika
Prijedlog je usvojen sa 7 (sedam) glasova ,,zau'i4 (detiri) ,,suzdrLanau, glasa.

2. Ana Duga, Novigrad podravski - zamolbaza financijsku pomo6
Nadelnik Pijuk je proditao zamolbu u cijelosti te predlaZe da se kontaktira udruga,,Ljubav na
djelu" koja je nositelj akcije za prikupljanje sredstava, ako nisu prikupljena dovoljna sredstva
da se donira iznos od 500,00 kuna.
Predsjednik vqe1a daje nadelnikov prijedlog na glasovanje.
Glasovalo je 1 1 vijeinika.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

3. Jure Buzov, Mirlovid Polje - usmena zamorbazapopravak puta

Nadelnik Pijuk je rekao da ga je Jure Buzov u viSe navrata zvao ve2ano za problem
pristupnoga puta, koji je radi konfiguracije terenananajkritidnijoj dionici potrebno poravnati
strojem i betonirati
PredlaZe da se u tu svrhu odobri 2 miksera betona i 3-4 satarada strojem.
Predsjednik vijeia daje nadelnikov prijedlog na glasovanje.
Glasovalo je 11 vijeinika.
Prijedlog je usvojen jednoglasno.

4. Inicijativa mje5tana iavoglava - Zahtjev za izmjenom Prostornog plana Opiine RuZii
Nadelnik je proditao zahtjev u cijelosti.
U zahtjevu su krivo navedene neke dinjenice kao da je zadnjim Izmjenama i dopunama
prostornog plana uredenja Opiine RuZii planirana industrijska toninupredjelu Golobrig
u eavoglavatrra, te dio mje5tana iavoglava trali dase ista ukine jer se ne uklapa u njihoiu
v iziju r azv oj a nas elj a.

Durdov obja5njava da je gradevinska zona poslovne namjene u davoglavama, predio
Golobrig, definirana jo5 2010. godine. Po5tivana je zakonska procedura postupka
dono5enja prostornogaPlanauredenja Op6ine RuZi6, odrLane su javne ,urprurr" i javni
uvidi te nitko nije imao primjedbi na tu zonu. l

Vijednik Buzov kale da su neki od potpisnika inicijative sudjelovali na javnoj raspravi i
nisu dali nikakve primjedbe.
Nadelnik je rekao daje Ante Blalevi(, (vlasnik DIM-MES d.o.o.) zurrteresiranza
izgradnjuposlovnog objekta na tom podrudju te daje ve6 i poduzeo neke korake po tom
pitanju u vidu geodetskih podloga i idejnog projekta.
Vljeinik Sudi6 je mi5ljenja da po tom pitanju treba biti oprezan jer ako poduzetnik
BIaLevi(, poduzima neke radnje po vaZeiem PP Opiine RuZi6, udovoljavanje inicijativi
mje5tana iavoglava moglo birezultirati tuZbom pi.rnu opiini od strane investitora.
Vijednik Saran je mi5ljenja da treba pozvatiobje zainteresirane strane inatikompromisno
rjeSenje.

Nadelnik Ptjuk kale da je razgoyarao s BlaZevidem i s nekima od potpisnika inicijative, te
misli da 6e tu tesko do6i do dogovora.
Nakon duZe rasprave nadelnik Pijuk je rekao da je ovo samo inform acryaiipornuuuni" ,
problemom, a vjerojatno irczlogza tematsku sjednicu.



5. Inicijativa mjestana iavoglava za uredenje puta od privije do Kamenskog.
Nadelnik je rekao da postoji inicijativa mjestana iavoglava zaurederyeputa od privije do
Kamenskog duZine oko 1500 metara. Procjenjuje da je zate radove pot .Uno oko
30'000,00 kuna, te sukladno tome treba izradititro5ktvnik i provest postupak jednostavne
nabave.

Na ovu temu nije se glasovalo.

Toika 4. Razno

Vije6nik Josip Sudi6 - zalto nije postavljen kamen na prozorima u bivioj osnovnoj skoli uOtavicama?
Nadelnik je rekao da je nabavljen kamen zakamenepragove koji 6e se ugraditi dim prije, anakon toga obaviti ie se bojenje stolarije.
Vijednik Josip Sudi6 - pita koliko je u 2018. godini utroSeno sredstava u bivSu osnovnu Skoluu Otavicama,trali da mu radunovodstvo dostavi iznos i radune. 

*q uAvrq

Nadelnik Pijuk odgovara daje Projekt_unutarnjeg uredenja i opremanje kulturnog centra u
_91uyi :-u*u pnj avlj en na natj e d aj L ag- a Krka za fi rianciranj e.
vje6nik Sudi6 upu6uje kritiku ia natjeeaj LAG-a rkka iaopG-ove, op6ina nije objavila nayqj:- stranicama pa sugerira da se to ubuduee napravi.
Sudi6 takoder smatra da u Registre sklopljenih ugovora koji su objavljeni na internetskojstranici opdine nisu uneseni svi ugovori,tiiaziau i to prot".i ilrpri#-*
vijeinik Milan Buzov trahi damu se pojasne ugovori koji su sklopljeni s Damirom Kukavicomjedan na 7.000,00 kn, a drugi na7.367,50kn.
Nadelnik odgovara da je Damir Kukavica umjetnik koji je izradioportret poginulog hrvatskogbianitelja Domovinskog rata Ante Tonija Mestrovida prilikom svedanog otkrivanja spomenobiljeijau otavicama, portret je uruden majci Kati Mestr"tie. iti"pr:;;l: s"ario jedan ugovoro autorskom honoraru za postavlj arye izloLbe prigodom otvaranja spomen obiljeajai iznosio je7.000,00 kn u neto iznosu.

vijednik Milan Buzov konstatra da nisu uklonjene nepravilnosti koje su napravljene prilikom
rekonstrukcije i izgra{nje vatrogasnog doma ukr:""i*u- uisljenja je da je krov#-#ffi;;
izvedena nepravilno, ulegnu6e krova odito i smala da je u jamrw"ro* roku trebalo reagiratiprema izvodadu radova.
Tra1i da mu se dostavi sva dokumentacija vezana zaYatrogasni dom (natjedajna, troskovnici,
raduni, situacije).

Predsjednik vijeia zakljuduje rad sjednice.

Sjednicaje zavr5ena u 20:10 sati.

Sjednica je tonski snimana, tonski zapis duva prodelnica Jedinstvenog upravnog odjela, avijednici ga na zahtlev mogu preslu5ati.

Zapisniiar
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